



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

## Til stede:

Jardarr Lie  
Ole Kristian Skomedal  
Aina Berntsen  
Malene Opheim  
Knut Anders Eldhuset  
Heidi Lindalen  
Jan Eikså  
Steffen Aarhus Nilsen  
Kjetil Skistad

Referatført:

**Brennåsen – 30.08.17**

## Forfall:

Ingen

**Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball**

**Dato: 23.08.17**

Nr.	Sak	Ansvar
	Godkjenning av referat	Ole Kr.
<b>23.08.17</b>	Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.	
	Status/orientering etter forrige møte:	Ole Kr.
<b>23.08.17:</b>	<p>- Sak 24/17: Jan orienterte om arbeidet med å arrangere tur for trenere og styret i Greipstad fotball samt klubbens hovedsponsorer. Det er pr dags dato påmeldt 25 trenere og styremedlemmer. Jan, Ole Kristian og Knut arbeider videre med å utarbeide et faglig opplegg for turen. Det er uvisst om det vil delta sponsorer på samlingen.</p> <p>- Sak 25/17: Jan, Knut og Ole Kristian har hatt møter med både Gimletroll og Vigør i forhold til eventuelt samarbeid mellom klubbene. Både Gimletroll og Vigør ønsker å samarbeide med Greipstad. Styret vurderer at det er flere aktuelle samarbeidspartnere i området, blant annet Søgne og Framsteg. Styret vurderer videre at dette er en sak som styret må arbeide videre med for å vurdere hva et slikt samarbeid skal inneholde slik at det blir til det beste for Greipstad fotball. Medlemmer fra styret i Greipstad fotball fortsetter å ha møter med aktuelle samarbeidspartnere, og før det tas noen avgjørelse skal det legges frem en innstilling om samarbeid for styret.</p> <p>- Sak 30/17: Styret vurderer at det er satt i gang tiltak for å få ting til å fungere bedre i klubben. Blant annet arbeider styret kontinuerlig med å bli bedre på informasjonsutveksling til medlemmene og med å bedre kommunikasjonen innad i klubben og mot medlemmene. I tillegg arbeides det videre med å ha jevnlig dialog med klubbens trenere. Her vektlegges det å løse utfordringer på lavest mulig nivå.</p> <p>- Sak 31/17: Styret har invitert inkluderingskoordinator Dejan Vasic fra Songdalen kommune på styremøte 09.17 for å holde en presentasjon vedrørende utgiftsdekning fra kommunen.</p> <p>- Sak 33/17: Styret ønsker å etablere en mulighet for medlemmene til å kunne få alternative løsninger for å betale kontingent og egenandel til LKB cup.</p>	

<b>Vedtak:</b> Styret vedtar enstemmig at før det gis avkortning av egenandel til LKB cup eller økonomisk støtte til kontingent, krever styret en egeninnsats av medlemmet eller foresatte. Styret ved Ole Kristian utarbeider en rutine for hvordan dette skal håndteres.		
<b>07/17</b>	Status arbeidsoppgaver siden forrige møte:	Ole Kr.
<b>23.08.17:</b> <b>Jardarr:</b> Har bestilt 30 t-skjorter til de som dømmer kamper på Hortemo. Disse t-skjortene ligger i kiosken og kan hentes der av dommerne. Jardarr her i tillegg vært i kontakt med Atea i forhold til høyttaler som kan benyttes på banen på Hortemo. Men har ikke fått noe konkret tilbud.  <b>Vedtak:</b> Styret gir Steffen Nilsen mandat til å kjøpe høyttaler på inntil 10 000 kr som en løsning frem til Hortemo aktivitetspark står ferdigstilt. Så kan styret vurdere hvorvidt man da skal gå til innkjøp av et større høyttaler anlegg da. Jardarr purrer også på Sportsprofil en gang til i forhold til å få reparert ødelagt Rebounder på Hortemo.		
<b>41/17</b>	Rutiner for hvordan man behandler innmeldte saker	Steffen
<b>23.08.17:</b> For at styret skal behandle innkomne saker på en forutsigbar og ryddig måte, ønsker styret at det skal være egne rutiner for hvilke saker som skal tas opp og behandles på styremøte og hvilke saker som kan avgjøres på for eksempel e-post.  <b>Vedtak:</b> Leder avgjør hvilke saker som kan avgjøres på e-post og hvilke saker som må behandles på styremøte. Noen administrative saker kan behandles fortløpende. Sekretær referatfører de saker som behandles på mail. Leder og sekretær legger inn i nyhetsbrevet når neste styremøte er, og oppfordrer medlemmer og trenere til å melde inn saker 14 dager før styremøtet slik at de kan behandles på nærmeste styremøte.		
<b>42/17</b>	Plassering av hjertestarter	Ole Kr.
<b>23.08.17:</b> Greipstad fotball har hjertestarter plassert på klubbhuset på Hortemo. Men denne hjertestarteren er plassert inne på klubbhuset og er ikke tilgjengelig dersom dørene til klubbhuset ikke er åpne. Dette medfører at man ikke får benyttet denne hjertestarteren dersom det er behov for det, når klubbhuset er låst.  <b>Vedtak:</b> Styret ønsker at hjertestarteren plasseres slik at den er tilgjengelig for personer også når ikke dørene til klubbhuset er åpne. Det vil si at den plasseres på utsiden av klubbhuset i låst skap. Greipstad fotball søker kommunen om støtte til å anskaffe seg dette skapet.		
<b>43/17</b>	Fremtidig fakturering av Kiwi-cup	Heidi
<b>23.08.17:</b> Kasserer vurderer at det er behov for mer system knyttet til påmeldinger av Kiwi cup, slik at det er enklere å følge opp de lag som ikke betaler påmeldingsavgiften.  <b>Vedtak:</b> Kasserer kobles på i forhold til organisering av Kiwi cup og utarbeider en rutine på hvordan påmeldingen skal foregå slik at det kommer klart frem hvilke lag som påmeldes og hvor faktura skal sendes.		
<b>44/17</b>	Trenersituasjonen for lag i junioravdelingen neste sesong.	Ole Kr.
<b>23.08.17:</b>		

- Styret har mottatt en henvendelse fra Håvard Rygg, trener for J14/15/16 der han orienterer styret om at trenerne til laget gir seg etter inneværende sesong. Henvendelsen er ment som en orientering slik at styret er forberedt på at dette laget dermed står uten trenere for neste sesong. Styret tar denne henvendelsen til etterretning.
- Styret har også mottatt en henvendelse fra Øystein Ugland, foreldrekontakt for G2003, der han orienterer om at Gutter 2003 også står uten trener neste sesong og hvor han i tillegg vektlegger de positive erfaringene som laget har hatt med trener Preben Åsland sesongen 2017. Foreldrekontakt Øystein Ugland ønsker belyst hvilken stipendordning eller mulighet til utgiftsdekning som finnes i klubben slik at det eventuelt kan rekrutteres en ny, ung trener til laget som i utgangspunktet ikke har noen tilknytning til laget. Leder sender en tilbakemelding til foreldrekontakt Øystein Ugland der han orienterer om at klubben har et vedtak fra årsmøte om at det kan gis et stipend/utgiftsdekning inntil 15 000 kr dersom det er unge personer som ønsker å ta på seg et treneroppdrag for et lag i junioravdelingen til Greipstad fotball. I tillegg tar sportslig leder, Jan Eikså, et initiativ i forhold til herrer A og B for å kartlegge om det er aktuelle trener-kandidater på disse lagene.

Styret har også diskutert hva styret kan foreta seg dersom lag står uten trenere og hva som ligger innenfor styrets ansvarsområde i forhold til å skaffe nye trenere.

#### **Vedtak:**

Greipstad fotball er en dugnadsklubb hvor man baserer seg på frivillig innsats. Dersom det oppstår situasjoner der lag står uten trenere, kan styret legge til rette for å finne en trener. Det vil si at styret for eksempel kan bidra med å ta initiativ overfor herre A og B for å undersøke om det finnes personer der som kan tenke seg å påta seg treneroppdrag. I tillegg kan styret informere om eksisterende stipendordning slik at den gjøres kjent for aktuelle kandidater. Men styret kan ikke påta seg det hele og fulle ansvar for å finne ny trener. Dette må skje i samarbeid med medlemmene.

#### Eventuelt:

- Oppstart 1 klasse for gutter og jenter og jenter 2 klasse: Det ble arrangert oppstart på Nodelandsbanen for nevnte årsklasser tirsdag 22.08.17. Det møtte ca. 36 barn og det meldte seg trenere til både gutter 2011 og jenter 2011.
- Jardarr sjekker ut om det er mulig å få elektronisk låssystem på klubbhuset. Tas opp som egen sak på neste styremøte.

#### **Oppfølgingssaker til neste møte:**

25/17	Samarbeidsklubber	Jan
28/17	Rutiner for forespørsel for spillere fra andre klubber	Knut
31/17	Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning	Steffen
44/17	Trenersituasjonen for lag i junioravdelingen.	

**Referent;** *Kristin N. Schau*

*Neste styremøte: 20.09.17 kl 19.30-22.00*

*\*se neste side for avsluttede saker*

## Avsluttede/ferdig behandlede saker:

Sak nr.	Sak	Ansvar	Avsluttet
00/17	Godkjenning av referat- løpende hver gang	Styret	
01/17	Konstituering av nytt styre- oppgavefordeling/roller	Styret	16.02.17
02/17	Policy LKB cup(antall voksne pr barn, foresatte tilstede på skole, etc.)	Ole Kr.	16.02.17
03/17	Status påmelding lag seriespill 2017	Knut	16.02.17
04/17	Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett, intervall, etc.)	Ole Kr.	16.02.17
05/17	Taushetsplikt styremedlemmer	Ole Kr.	16.02.17
06/17	Søknad til Søgne og Greipstad sparebank ift midler	Kristin	22.03.17
07/17	Status arbeidsoppgaver siden forrige møte	Styret	
08/17	Status LKB cup	Aina	22.03.17
09/17	Status og fremdrift ift. Elektronisk medlemsregistrering i ”Min idrett”	Knut	22.03.17
10/17	Status sponsorer og budsjett 2017	Jan/Jardarr	22.03.17
11/17	Mulighet for medlem i kommunenes idrettsråd	Ole Kr.	22.03.17
12/17	Gjennomgang av verdigrunnlag og målsetning for Greipstad fotball	Ole Kr.	19.04.17
13/17	Rutiner for lagkasser	Heidi	19.04.17
14/17	Fullmakter kredittkonto	Heidi	22.03.17
15/17	Turnering/5er cup på Hortemo	Ole Kr.	19.04.17
16/17	Felles dugnad for hele fotballgruppen	Kjetil	22.03.17
17/17	Akademi	Jan	15.05.17
18/17	Info om fotballforsikringen 2017	Ole Kr.	22.03.17
19/17	Info om trafikalt grunnkurs	Ole Kr.	19.04.17
20/17	Info om Greipstad IL som kvalitetsklubb	Ole Kr.	19.04.17
21/17	Forespørsel knyttet til kontingent-veteranlag	Ole Kr.	19.04.17
22/17	Forespørsel om bortelagsdrakter- J16	Ole Kr.	19.04.17
23/17	Søknad om midler til aktiviteter i mottak?	Ole Kr.	19.04.17
24/17	Tur for trener/styre/sponsorer	Jan	23.08.17
25/17	Samarbeidsklubber	Jan	
26/17	Utestående krav fra 2016- hva gjør vi videre?	Heidi	15.05.17
27/17	Tilbud om Start keeperskole til klubbens keepere?	Ole Kr.	15.05.17
28/17	Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber	Knut	
29/17	Videre strategier ift 2002- laget	Ole Kr./Jardarr	15.05.17
30/17	Strategier for styrearbeid hvor ting ikke fungerer tilfredsstillende i klubben	Ole Kr.	23.08.17
31/17	Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning	Steffen	
32/17	Evaluerings gjennomføringen av 17. mai dugnad	Ole/Malene	13.06.17
33/17	Rammer vedr. økonomisk støtte til medlemmer til LKB cup og til kontingent	Ole Kr.	23.08.17
34/17	Orientering om oppstart for fotball for 1 klassinger høsten 2017	Aina/Kjetil	13.06.17
35/17	Tiltak for å rekruttere flere dommere	Jardarr/Ole Kr	13.06.17
36/17	Høytaler anlegg og resultatavle- Hortemo	Ole Kr	13.06.17
37/17	Hvordan innhente egenandel for keeperskole?	Ole Kr.	13.06.17
38/17	Status Rebounder	Ole Kr.	13.06.17
39/17	Søknad om økonomisk tilskudd for J15/16	Ole Kr	13.06.17
40/17	Søknad om refusjon av tilleggskostnader for hjemreise jmf. Årets LKB cup	Ole Kr.	13.06.17
41/17	Rutiner for hvordan man behandler innmeldte saker.	Steffen	23.08.17
42/17	Plassering av hjertestarter	Ole Kr.	23.08.17
43/17	Fremtidig fakturering av Kiwi cup	Heidi	23.08.17
44/17	Trenersituasjonen for lag i junioravdelingen	Ole Kr.	